
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s Överstyrelse på 
Stadion den 5/4/54.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet Öppnades av hr ordföranden.

§ 2.
Protokoll från sammanträden den 8/3 och 29/3 föredrogs 

och godkändes i befintligt skick.

På framställning från skidsektionen beslöts att bevilja 
medel för SM-representation vid stor-slalom i Åre den 11/4 
för två damer, Kerstin Ahlqvist och Margareta Jacobsson-Olsson.

§ 4.
Ordföranden lämnade redogörelse från det sammanträde, som 

hållits med Svenska Boxningsförbundet (O. Söderlund, Å. Löw
gren, T. Bergman) för att vinna klarhet om på vilka grunder 
Sven Holmberg avstängts från boxningssporten. Från Djurgården 
deltog i sammanträdet Dunér, Nordlund och Liliequist. Från 
förbundet upplystes, att H. i samband med ryssboxningarna ej 
kunnat förete en sådan ekonomisk redovisning, som förbundets 
revisorer kunde godkänna. Förbundet ansåg sig ej vilja på
kalla någon diskvalifikation av H. utan lät det bero med att 
förklara H. avskild från varje slags befattning med boxnings
sporten.

Beslöts att i den mån H. inte kunde vederlägga framkomna 
uppgifter lägga ärendet till handlingarna. H. skulle under
rättas om styrelsens åtgöranden vid hans ev. återkomst till 
Sverige.

§ 5.
Skattmästaren rekommenderade överstyrelsens olika kontakt

män att vid lämpliga tillfällen påpeka för sektionskassörerna, 
att originalverifikationer måste företes i alla ekonomiska 
sammanhang och att det nu allmänt brukade förfarandet med av 
sektionskassörerna skrivna inkomstverifikationer ej godkännes.

§ 6.
Uppdrogs åt vice ordföranden att förbereda frågan om en lös

ning av arkitektarvode m.m. för en av en Göteborgsfirma pro
jekterad skidbacke och att även kalla till sammanträde i saken. 
Bland andra skulle Sven Larson, Axel Norling och Holger Carls
son kallas.

§ 7.
Föredrogs en av sekreteraren gjord sammanställning av om

kostnaderna för utgivning av jubileumsårgången av "Djurgår
daren" utvisande inkomster (inclusive anslag från fotbolls
sektionen med kr. 6.000:-) på kr. 12.249:15 och utgifter på 
7.612:10.

Beslöts att i redaktionsarvode skulle utgå kr. 1.500:00 
och att redaktörsskap för kommande nummer av tidningen utgår 
med kr. 700:00 pr nummer.(I detta beslut deltog ej Liliequist 
och Rinman.)

§ 8.
Beslöts att tillerkänna skattmästaren en gratifikation 

på kr. 500:00 för under senaste räkenskapsåret väl genomfört 
arbete. (I detta beslut deltog ej Rinman och Liliequist.)

§ 9.
Beslöts att låta uppsätta 2 st. postkorgar på kanslirum

men för ankommande post, att införa värdeförsändelser i sär
skild liggare och. att utöver för Rinman skulle även för Lilie
quist utfärdas fullmakt för hämtning av värdeförsändelser.



§ 10.
Eckerbrant rapporterade från årsmöte i Stockholms Idrotts

förbund: guldmedalj till djurgårdaren Holger Carlsson.
§ 11.

Ordföranden meddelade att i fråga om en ev. nyordning av 
bandyn vissa förarbeten gjorts och att ställningstagande från 
fotbollssektionen kunde väntas i veckan, varefter sammanträde 
med bandysektionen omedelbart kunde hållas. Beslöts att också 
kalla till sådant sammanträde den 12/4 kl. 19.00 på Stadion. 
Eckerbrant kallar bandystyrelsen.

§ 12.
Upptogs diskussion med ishockeysektionens styrelse (Gru

nander, Lindgren, Ekebergh, Jihde) i fråga om ev. bestraff
ningsåtgärd gentemot de två spelare, som inte uppträtt helt 
klanderfritt under Djurgårdens turné till Paris.

Grunanders uppfattning att endast den ene av syndabockarna 
skulle avskiljas från ishockeylaget delades inte av övriga is
hockeyledamöter, vilka ansåg det motiverat att förlåta och gå 
vidare i beräkning att det inträffade i alla fall skulle ut
göra en läxa. Dunér förordade en lösning av saken genom sek
tionsstyrelsens egen försorg utan ställningstagande t.v. från 
ÖS. Liliequist rekommenderade att viss disciplinär bestraff
ning borde ske för vederbörande och överstyrelsen i sin helhet 
gjorde denna rekommendation till sin egen.

§
Behandlades Eckerbrants förslag till omläggning av medlems

avgifternas inkassering etc. Förslagsställaren ansåg att förut
sättning för en omläggning är att medlemsregistret först brin
gas i ordning och att en omläggning därmed kunde genomföras 
först till 1955.

Då emellertid redan nu åtskilliga äldre medlemmar, som res
terade med medlemsavgifter, kunde tänkas vilja förnya sitt 
medlemsskap, beslöts att iordningställa lämpligt "upprop” 
till dessa och under hand åter plocka in dessa i fållorna. Här
för skulle Eckerbrant svara med om han så ansåg önskvärt tek
nisk hjälp av sekreteraren. En varning för att vid en kommande 
omläggning av inkasseringen frånkoppla sektionskassörerna ut
talades av skattmästaren.

§ 14.
Sammanträdet avslutades av ordföranden.


